



တင်ပြချက်

ဥပဒေ(မူကြမ်း)အပေါ် ပြင်ဆင်ရန် အကြံပြုချက်မှာ အခန်း(၁)၊ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ (က)တွင် “ဝန်ကြီးဌာနဆိုသည်မှာ ပြည်နယ်အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနကိုဆိုသည်” စကားရပ်အစား “ပြည်နယ် ဦးစီးဌာနဆိုသည်မှာ ပြည်နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနကိုဆိုသည်” စသည်ဖြင့် အစားထိုးပြင်ဆင် သင့်ပါကြောင်း အစီရင်ခံတင်ပြအပ်ပါသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာကော်မတီ၏ ပြင်ဆင်ချက်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ သက်ဆိုင်ရာပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးမှဆွေးနွေးရန်ဖြစ်ပါတယ်။

ဗိုလ်မှူးကြီးစိုးမိုးအောင်၊ လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီး။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်း ခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ်ယစ်မျိုးခွန်ဥပဒေ(မူကြမ်း)နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာ ဖတ်ကြား ရှင်းလင်းပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ် ယစ်မျိုးခွန် ဥပဒေ(မူကြမ်း)နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြင်ဆင်ရန်မရှိပါသဖြင့် လွှတ်တော်မှအတည်ပြုပေးနိုင်ရန် တင်ပြအပ်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာကော်မတီ၏ ပြင်ဆင် ထားသည့်အချက်ကို လွှတ်တော်ကသဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။ လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။)

လွှတ်တော်က သဘောတူသည့်အတွက် ၎င်းပြင်ဆင်ချက် သည် အတည်ဖြစ်သည်။ ပြင်ဆင်ချက်သည် အတည်ဖြစ်သည့် အတွက် ပြင်ဆင်ချက်သည် ဥပဒေ၏အစိတ်အပိုင်းဖြစ်ကြောင်း ကြေညာပါတယ်။

ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှတင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ် ယစ်မျိုးခွန် ဥပဒေ(မူကြမ်း)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးခြင်းနှင့်လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ်(၁၃)ဖြစ်ပါတယ်။ ပထမအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အရေးပေါ် အစည်းအဝေး(၁/၂၀၁၅) ဒုတိယနေ့ ၁၉-၈-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှာ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့ သော ရှမ်းပြည်နယ်ယစ်မျိုးခွန်ဥပဒေ (မူကြမ်း)နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုပေးပါရန် ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်ဝန်ကြီးမှ အဆိုပြုတင်ပြဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

ဗိုလ်မှူးကြီးစိုးမိုးအောင်၊ လုံခြုံရေးနှင့်နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီး။ ရှမ်းပြည်နယ်ယစ်မျိုးခွန်ဥပဒေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်မှအတည်ပြုပေးနိုင်ပါရန်တင်ပြအပ်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အရေးပေါ်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့မှာ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ်ယစ်မျိုးခွန် ဥပဒေ(မူကြမ်း)အား လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များမှ အတည်ပြုရန် သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။ လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။)

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များမှ သဘောတူသည့်အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်ယစ်မျိုးခွန်ဥပဒေ(မူကြမ်း)အား လွှတ်တော်က အတည်ပြုကြောင်းကြေညာပါတယ်။